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Vedr.: Deltagelse i Åboulevard - Ladegårds Å teknisk foranalyse

Kære Teknik- og Miljøborgmester Morten Kabell

Nørrebro Lokaludvalg ser frem til den tekniske foranalyse af Ladegårds Å-projektet i 2014, der er 
indskrevet Nørrebro Lokaludvalgs Bydelsplan 2013. Det er glædeligt, at et bredt flertal i 
Borgerreptræsentationen støtter op om projektet og har afsat et startbeløb på en million kr. til analysen 
i 2014-15. 

Her på Nørrebro er vi stolte over, at projektidéen er opstået og drevet frem lokalt og det ønsker vi skal 
fortsætte. På valgmødet om Ladegårds Å i Korsgadehallen 13. november, var der i politikerpanelet 
enighed om, at inddragelsen af lokale kræfter i den fremtidige proces er central for formulering og 
udvikling af et succesfuldt projekt. 

Nørrebro Lokaludvalg foreslår, at Miljøpunkt Nørrebros Anders Jensen, der er ophav til idéen og har 
indsamlet 11.600 underskrifter for forslaget, indtræder i styregruppen for undersøgelsen. 

Miljøpunkt Nørrebro vil jvf. årsplan 2014 arbejde med følgende områder med direkte relevans for 
undersøgelsen:

 Erhvervsnetværk: Kortlægning af miljøproblemer i bred forstand: F.eks. oversvømmelse, 
barriereeffekt, støj og os, parkering og nedslidte facader.

 Oplevet og egentlig støj og os: Sociologisk og teknisk dokumentationsprojekt i samarbejde med 
Worchester Polytechnic Institute. 

Analysen af Ladegårds Å-projektet har indtil nu ligget i regi af skybrudsplanerne for hele byen. Processen 
har været præget af en fortættet tidsplan, der skyldes tidsfrister for indmelding af taksfinansierede 
projekter til Staten, og det kan derfor forsvares, at Miljøpunkt Nørrebro ikke har været involveret i 
analysen indtil nu.

Nu skal projektet vurderes i en selvstændig analyse, hvor der er rigeligt tid. Derfor er det på sin plads, at 
projektets lokale ophav får en plads ved bordet.
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